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Protokół Nr XXXVIII/2021 

z Sesji Rady Miasta Łańcuta 

odbytej w dniu 29 kwietnia 2021 r. 

  

XXXVIII Sesja Rady Miasta Łańcuta VIII kadencji odbyła się pod przewodnictwem 

pana Mirosława Rzeszótko– Przewodniczącego Rady Miasta. 

Sesja odbyła się w sali wystawowej Miejskiego Domu Kultury w Łańcucie - 

rozpoczęła się o godz. 15.00 i trwała do godz. 15.50. 

W Sesji na stan 15 radnych w chwili jej otwarcia uczestniczyło 15 radnych, wobec 

czego Prowadzący obrady stwierdził prawomocność obrad i podejmowania uchwał. 

Przewodniczący Rady poinformował, że obrady Rady Miasta Łańcuta są nagrywane 

i transmitowane w Internecie. Pełna treść klauzuli informacyjnej dotyczącej 

nagrywania obrad Sesji znajduje się przed wejściem na salę posiedzeń. 

 

Prowadzący obrady przywitał zebranych gości i poinformował, że porządek Sesji 

przedstawia się następująco: 

 

1) Otwarcie. 

 

2) Przyjęcie porządku obrad Sesji. 

 
3) Przyjęcie Protokołu Nr XXXVII/2021 z XXXVII Sesji Rady Miasta Łańcuta. 

 
4) Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia warunków zwolnienia z opłaty za pobyt 

dziecka w żłobkach miejskich w Łańcucie za miesiąc kwiecień 2021 (Druk Rady 

Miasta Nr 24/2021). 

 

5) Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat oraz warunków 

częściowego zwolnienia z opłat w żłobkach prowadzonych przez Gminę Miasto 

Łańcut (Druk Rady Miasta Nr 25/2021). 

 

6) Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia kategorii drogi gminnej poprzez 

wyłączenie jej części z użytkowania jako drogi publicznej (Druk Rady Miasta Nr 

26/2021). 

 

7) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Łańcuckiego (Druk Rady Miasta Nr 27/2021). 

 
8) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa 

Podkarpackiego (Druk Rady Miasta Nr 28/2021). 

 
9) Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Łańcuta na 

rok 2021 (Druk Rady Miasta Nr 29/2021). 
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10) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta 

Łańcuta (Druk Rady Miasta Nr 30/2021). 

 
11) Wolne wnioski i oświadczenia. 

 

Kontynuując, Przewodniczący Rady wyjaśnił, że stosownie do art. 20 ust. 1 pkt 1a 

ustawy o samorządzie gminnym, Rada może wprowadzić zmiany w porządku obrad 

bezwzględną większością głosów ustawowego składu Rady i zapytał, czy są jakieś 

propozycje zmian do ustalonego porządku obrad. 

 

Radni nie zgłosili żadnych propozycji zmian do przedmiotowego porządku obrad.  
 
Prowadzący obrady, poddał pod głosowanie porządek obrad, za przyjęciem którego 
głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
 

Ad.3 

Przyjęcie Protokołu Nr XXXVII/2021 z XXXVII Sesji Rady Miasta Łańcuta. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że stosownie do zapisów Statutu Miasta 

Łańcuta radni w obowiązującym terminie nie zgłosili żadnych wniosków do Protokołu 

Nr XXXVII z XXXVII Sesji Rady Miasta Łańcuta, w związku z czym protokół został 

przyjęty.  

 

Ad.4 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia warunków zwolnienia z opłaty za pobyt 

dziecka w żłobkach miejskich w Łańcucie za miesiąc kwiecień 2021 (Druk Rady 

Miasta Nr 24/2021). 

 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia warunków zwolnienia z opłaty za pobyt dziecka 

w żłobkach miejskich w Łańcucie za miesiąc kwiecień 2021, w imieniu Burmistrza 

Miasta Łańcuta, przedstawił pan Grzegorz Paczocha Kierownik Wydziału Edukacji, 

Kultury i Zdrowia. Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiło się następująco: 

 

Zgodnie z art. 58 ust. 1 ustawy z dnia 4 lutego 2011 r. o opiece nad dziećmi w wieku  

do lat 3 wysokość opłat za pobyt dziecka w żłobku utworzonym przez gminę ustala 

rada gminy. Rada Gminy może również na mocy art. 59 ust 2 cyt. ustawy  określić, 

w drodze uchwały, warunki częściowego lub całkowitego zwolnienia od ponoszenia 

opłat. 

W związku z zagrożeniem związanym z rozprzestrzenianiem się pandemii 

koronawirusa (COVID-19), mając na uwadze zdrowie i bezpieczeństwo dzieci, 

Minister Rodziny i Polityki Społecznej -  rozporządzeniem z dnia 26 marca 2021 r. 

w sprawie ograniczenia czasowego funkcjonowania form opieki nad dziećmi w wieku 

do lat 3 w związku z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID- 19   

ograniczył funkcjonowanie żłobków, klubów dziecięcych i dziennych 

opiekunów w okresie od 27 marca 2021 r. do 11 kwietnia 2021 r. Natomiast  
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rozporządzeniem z dnia 8 kwietnia 2021 r. zmieniającym w/w rozporządzenie 

przedłużył do 18 kwietnia 2021 r. 

Wychodząc naprzeciw oczekiwaniom rodziców dzieci, które uczęszczają do 

publicznych żłobków, a także prowadzonej przez Gminę Miasto Łańcut polityce 

prorodzinnej mającej na celu pomoc rodzinie w wypełnianiu funkcji opiekuńczej 

i wychowawczej, proponuję w obecnej sytuacji zwrot opłaty za miesiąc kwiecień 2021 

w części proporcjonalnej do ilości dni, w których żłobek nie świadczył usług. 

Z uwagi na powyższe podjęcie stosownej uchwały jest zasadne. 

 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych , radna Marta Szubart poinformowała, 

że Komisja rozpatrywała przedmiotowy projekt uchwały i pozytywnie go 

zaopiniowała. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów, radna Grażyna Szybiak poinformowała, 

że Komisja rozpatrywała przedmiotowy projekt uchwały i pozytywnie go 

zaopiniowała. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, Prowadzący obrady, poddał pod głosowanie 

projekt uchwały. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał 

się od głosu. Głosowanie zostało przeprowadzone w sposób jawny za pomocą 

urządzeń, umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań 

radnych.  

Na podstawie wyników głosowania, Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała 

w sprawie ustalenia warunków zwolnienia z opłaty za pobyt dziecka w żłobkach 

miejskich w Łańcucie za miesiąc kwiecień 2021, została podjęta i otrzymała 

Nr XXXVIII/245/2021. 

 

Ad.5 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat oraz warunków 

częściowego zwolnienia z opłat w żłobkach prowadzonych przez Gminę Miasto 

Łańcut (Druk Rady Miasta Nr 25/2021). 

 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat oraz warunków częściowego 

zwolnienia z opłat w żłobkach prowadzonych przez Gminę Miasto Łańcut, w imieniu 

Burmistrza Miasta Łańcuta, przedstawił pan Grzegorz Paczocha Kierownik Wydziału 

Edukacji, Kultury i Zdrowia. Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiło się 

następująco: 

 

Zgodnie z art. 58 ust. 1 ustawy z dnia 4 lutego 2011 r. o opiece nad dziećmi w wieku 

do lat 3 (Dz.U. 2021.75 t.j.) wysokość opłat za pobyt dziecka w żłobku utworzonym 

przez gminę oraz maksymalną wysokość opłaty za wyżywienie ustala rada gminy w 

drodze uchwały. 



4 

 

 

Obecnie opłaty za pobyt dzieci w żłobkach miejskich oraz warunki częściowego 

zwolnienia z opłat  ustalone są w uchwale Nr XXX/258/2008 Rady Miasta Łańcuta 

z dnia 15 lutego 2018 r.  

Mając na uwadze obecną sytuację epidemiologiczną w kraju i związane z nią 

obostrzenia – między innym ograniczanie funkcjonowania żłobów, zasadnym jest 

podjęcie nowej uchwały, w której uregulowany zostaje sposób naliczenia opłat za 

czas, kiedy żłobki publiczne nie będą  świadczyć  usług opiekuńczych z przyczyn od 

nich niezależnych. 

Zasadna jest również zmiana maksymalnej stawki za wyżywienie z 7 do 9 zł. 

Stworzy ona możliwość w przyszłości podwyższenia opłat za wyżywienie 

w przypadku większego wzrostu cen produktów. Na chwilę obecną stawki 

żywieniowe pozostaną na dotychczasowym poziomie tj. 7 zł za dzień. 

 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych , radna Marta Szubart poinformowała, 

że Komisja rozpatrywała przedmiotowy projekt uchwały i pozytywnie go 

zaopiniowała. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów, radna Grażyna Szybiak poinformowała, 

że Komisja rozpatrywała przedmiotowy projekt uchwały i pozytywnie go 

zaopiniowała. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, Prowadzący obrady, poddał pod głosowanie 

projekt uchwały. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał 

się od głosu. Głosowanie zostało przeprowadzone w sposób jawny za pomocą 

urządzeń, umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań 

radnych.  

Na podstawie wyników głosowania, Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała 

w sprawie ustalenia warunków zwolnienia z opłaty za pobyt dziecka w żłobkach 

miejskich w Łańcucie za miesiąc kwiecień 2021, została podjęta i otrzymała 

Nr XXXVIII/246/2021. 

 

Ad.6 

Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia kategorii drogi gminnej poprzez 

wyłączenie jej części z użytkowania jako drogi publicznej (Druk Rady Miasta Nr 

26/2021). 

 

Projekt uchwały w sprawie pozbawienia kategorii drogi gminnej poprzez wyłączenie 

jej części z użytkowania jako drogi publicznej, w imieniu Burmistrza Miasta Łańcuta, 

przedstawił pan Piotr Skitał Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Inwestycji. 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiło się następująco: 

Droga przy ul. Dąbrowskiego w Łańcucie zaliczona jest do kategorii dróg 

publicznych gminnych w Łańcucie. Część pasa drogowego przeznaczona do 

wyłączenia z użytkowania w chwili obecnej zagospodarowana jest jako pas zieleni. 
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Właściciel działki przyległej do pasa drogowego wystąpił do Burmistrza Miasta 

Łańcuta z prośbą o wykupienie  przedmiotowej działki nr ewid. 943/80 o powierzchni 

0,0057 ha i przeznaczenie jej na powiększenie i poprawienie warunków 

zagospodarowania działki sąsiedniej nr 943/32, zgodnie z przedstawionym 

załącznikiem graficznym.  

Zgodnie z ustawą z dnia 21 marca 1985 r. o drogach publicznych, 

pozbawienie drogi kategorii drogi gminnej następuje w drodze uchwały rady gminy po 

zasięgnięciu opinii właściwego zarządu powiatu.  

Mając powyższe na uwadze zasadnym jest podjęcie przedmiotowej uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów, radna Grażyna Szybiak poinformowała, 

że Komisja rozpatrywała przedmiotowy projekt uchwały i pozytywnie go 

zaopiniowała. 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej,  radny Paweł Kuca poinformował, 

że Komisja rozpatrywała przedmiotowy projekt uchwały i pozytywnie go 

zaopiniowała. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, Prowadzący obrady, poddał pod głosowanie 

projekt uchwały. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał 

się od głosu. Głosowanie zostało przeprowadzone w sposób jawny za pomocą 

urządzeń, umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań 

radnych.  

Na podstawie wyników głosowania, Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała 

w sprawie pozbawienia kategorii drogi gminnej poprzez wyłączenie jej części 

z użytkowania jako drogi publicznej, została podjęta i otrzymała 

Nr XXXVIII/247/2021. 

 

Ad.6 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Łańcuckiego (Druk Rady Miasta Nr 27/2021). 

 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Łańcuckiego, 

w imieniu Burmistrza Miasta Łańcuta, przedstawił pan Piotr Skitał Kierownik Wydziału 

Gospodarki Komunalnej i Inwestycji. Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiło 

się następująco: 

 
Droga ul. Traugutta w Łańcucie należy do kategorii dróg powiatowych, których 

właścicielem jest Powiat Łańcucki. Właściciel drogi zamierza wykonać chodnik dla 

pieszych przy ww. drodze na odcinku od budynku komendy policji do granic miasta. 

W pierwszej kolejności wykonana zostanie dokumentacja techniczna na 

przedmiotowe zadanie, której planowany koszt wynosi 40 000,00 zł. W ramach 

współpracy Miasto Łańcut przeznaczy 20 000,00 zł na to zadanie. 
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Wykonywanie zadań publicznych może być realizowane w drodze 

współdziałania między jednostkami samorządu terytorialnego, w związku z tym 

zasadnym jest podjęcie przedmiotowej uchwały. 

 
Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów, radna Grażyna Szybiak poinformowała, 

że Komisja rozpatrywała przedmiotowy projekt uchwały i pozytywnie go 

zaopiniowała. 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej , radny Paweł Kuca poinformował, 

że Komisja rozpatrywała przedmiotowy projekt uchwały i pozytywnie go 

zaopiniowała. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, Prowadzący obrady, poddał pod głosowanie 

projekt uchwały. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał 

się od głosu. Głosowanie zostało przeprowadzone w sposób jawny za pomocą 

urządzeń, umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań 

radnych.  

Na podstawie wyników głosowania, Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Łańcuckiego, została 

podjęta i otrzymała Nr XXXVIII/248/2021. 

 
Ad.7 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa 

Podkarpackiego (Druk Rady Miasta Nr 28/2021). 

 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Łańcuckiego, 

w imieniu Burmistrza Miasta Łańcuta, przedstawił pan Piotr Skitał Kierownik Wydziału 

Gospodarki Komunalnej i Inwestycji. Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiło 

się następująco: 

 
Zarząd Województwa Podkarpackiego wyraził zgodę a Miasto Łańcut 

zobowiązuje się do opracowania dokumentacji technicznej oraz wykonania 

przebudowy drogi wojewódzkiej nr 877 w km 45+002 – 45+090 ul. Mościckiego  

w Łańcucie, polegającej na budowie chodnika. Wykonywanie zadań publicznych 

może być realizowane w drodze współdziałania między jednostkami samorządu 

terytorialnego.  

Inwestycja ta poprawi w znacznym stopniu bezpieczeństwo użytkowników 

ruchu drogowego a w szczególności pieszych. Droga przy ul. Mościckiego jest  

o dużym natężeniu ruchu a brak chodnika powoduje, że piesi zmuszeni są korzystać 

z pobocza drogi. Mieszkańcy okolicznych domów wielokrotnie wnioskowali  

o wykonanie chodnika w tym miejscu, obawiając się o życie i zdrowie swoje jak  

i bliskich. Mając powyższe na uwadze zasadnym jest podjęcie przedmiotowej 

uchwały. 
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Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów, radna Grażyna Szybiak poinformowała, 

że Komisja rozpatrywała przedmiotowy projekt uchwały i pozytywnie go 

zaopiniowała. 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej , radny Paweł Kuca poinformował, 

że Komisja rozpatrywała przedmiotowy projekt uchwały i pozytywnie go 

zaopiniowała. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, Prowadzący obrady, poddał pod głosowanie 

projekt uchwały. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał 

się od głosu. Głosowanie zostało przeprowadzone w sposób jawny za pomocą 

urządzeń, umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań 

radnych.  

Na podstawie wyników głosowania, Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała 

w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Łańcuckiego, została 

podjęta i otrzymała Nr XXXVIII/249/2021. 

 

Ad.8 

Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Łańcuta 

na rok 2021 (Druk Rady Miasta Nr 29/2021). 

 

Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Łańcuta na rok 

2021, wraz z autopoprawką polegającą na wprowadzeniu w tabeli Nr 1 

następujących zmian: 

- korekta zmniejszająca wydatki w dziale 600, rozdziale 6001, paragraf 2710 o kwotę 

10 000 zł  na zadanie „ Dotacja dla Starostwa Powiatowego w Łańcucie, 

- korekta zwiększająca wydatki w dziale 750, rozdziale 75023, paragrafie 4300 

o kwotę  10 000 zł.  

 

w imieniu Burmistrza Miasta Łańcuta, przedstawiła pani Alicja Helbin Skarbnik 

Miasta. Przedstawiony projekt uchwały wprowadza zmiany w działach przeznaczając 

uzyskane w wyniku przeniesień środki  finansowe m.in. na : 

 

Dział  Transport i łączność  

- zakup działki pod plac zabaw na ul. Zielonej,, 

 

Dział Gospodarka mieszkaniowa  

- rewitalizacja podwórek i przestrzeni międzyblokowych, 

- rewitalizacja lasu Bażantarnia  

 

Dział Działalność usługowa  

- finansowanie studiów podyplomowych w ramach projektu unijnego 
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Dział Oświata i wychowanie 

- mycie elewacji SP Nr 3 w Łańcucie  

- zakup zmywarki do Przedszkola Nr 4 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów, radna Grażyna Szybiak poinformowała, 

że Komisja rozpatrywała przedmiotowy projekt uchwały i pozytywnie go 

zaopiniowała. 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej, radny Paweł Kuca poinformował, 

że Komisja rozpatrywała przedmiotowy projekt uchwały i pozytywnie go 

zaopiniowała. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, Prowadzący obrady, poddał pod głosowanie 

projekt uchwały. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciw, 1 radny wstrzymał 

się od głosu. Głosowanie zostało przeprowadzone w sposób jawny za pomocą 

urządzeń, umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań 

radnych.  

Na podstawie wyników głosowania, Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała 

w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Łańcuta na rok 2021, 

została podjęta i otrzymała Nr XXXVIII/250/2021. 

 

Ad.9 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta 

Łańcuta (Druk Rady Miasta Nr 30/2021). 

 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Miasta 

Łańcuta, w imieniu Burmistrza Miasta, przedstawiła pani Alicja Helbin Skarbnik 

Miasta. Objaśnienia do projektu uchwały przedstawiały się następująco: 

 

Niniejszą uchwałą dokonuje się zmiany w zakresie: 

1. Wykazu przedsięwzięć  

2. Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022 -2036 

 

Ad 1.1 W związku ze zmianą harmonogramu zadania pn. „Budowa wiaduktu 

kolejowego/tunelu drogowego w nowym śladzie drogi wojewódzkiej Nr 877 

w ul. Podzwierzyniec w Łańcucie w zamian za likwidację przejazdu kolejowo-

drogowego kat. A km 174,744 linii kolejowej Nr 91, w ramach projektu pn. ”Poprawa 

bezpieczeństwa na skrzyżowaniach linii kolejowych z drogami –Etap III”, udział 

finansowy jednostek samorządu terytorialnego w kwocie 250 000,00 zł zostanie 

wykorzystany w 2022 r. 

a) wydatki majątkowe (poz. 1.3.2.1): 

- limit wydatków w 2021 r. –   0,00 zł, 

- limit wydatków w 2022 r. – 500 000,00 zł; 
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Ad 1.2 W związku ze zmniejszeniem zakresu wydatków niekwalifikowanych  na 

zadaniu pn. ”Rewitalizacja zabytkowego budynku przy ul. Piłsudskiego 70 

w Łańcucie oraz nadanie mu funkcji kulturalnych, edukacyjnych, rekreacyjnych” 

zmniejsza się wydatki majątkowe o kwotę 245.000,00 zł. 

a) Limit wydatków w 2021 r  (poz. 1.1.2.4) 1.288.918,00 zł. 

Ad. 2. W związku ze zmianami wprowadzonymi w Wykazie przedsięwzięć dokonano 

korekty wielkości  prognozy budżetu na 2022 rok zwiększając wydatki majątkowe 

o kwotę 123.902,00 zł i korygując wydatki bieżące o kwotę 123.902,00 zł. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów, radna Grażyna Szybiak poinformowała, 

że Komisja rozpatrywała przedmiotowy projekt uchwały i pozytywnie go 

zaopiniowała. 

 

Radni nie zgłosili żadnych uwag, wniosków, ani propozycji zmian do przedmiotowego 

dokumentu. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, Prowadzący obrady, poddał pod głosowanie 

projekt uchwały. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciw, 1 radny wstrzymał 

się od głosu. Głosowanie zostało przeprowadzone w sposób jawny za pomocą 

urządzeń, umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań 

radnych.  

Na podstawie wyników głosowania, Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała 

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Łańcuta, została 

podjęta i otrzymała Nr XXXVIII/259/2021. 

 

Ad.10 

Wolne wnioski i oświadczenia. 

 

Radny Wrzesław Żurawski zrelacjonował rozmowę telefoniczną z pracownikiem 

TV Łańcut, który zwrócił się do niego z prośbą o udzielenie wywiadu dotyczącego 

planowanych remontów dróg na terenie Łańcuta. Podkreślił, że do współpracy 

w powyższym zakresie nie doszło, ponieważ zaproponował udzielenie informacji, ale 

w temacie potoku Mikośka, który osobiście uważa za bardziej interesujący. 

Stwierdził, że zatwierdzone przez Radę Miasta remonty dróg są sprawą oczywistą 

w czasie trwających kadencji Burmistrzów Miasta, więc nie ma nic w nich złego i nie 

wymagają komentarza. Na zakończenie zwrócił  się do Burmistrza Miasta z prośbą, 

o skontrolowanie stanu zanieczyszczenia potoku Mikośka  z uwagi na istniejące 

zagrożenia braku drożności w przypadku pojawienia się  intensywnych opadów 

deszczu. 

 

Ustosunkowując się do powyższego,  Burmistrz Miasta podkreślił, że zaproponowany 

przez obecną Radę Miasta plan przebudowy dróg jest ważną kwestią, ponieważ 
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dotyczy remontu 30 dróg zlokalizowanych na terenie miasta Łańcuta, co stanowi 

istotną liczbę w porównaniu z ubiegłymi kadencjami. W dalszej części swojej 

wypowiedzi  zreferował  zakres działań, podejmowanych na rzecz poprawy potoku 

Mikośka z uwzględnieniem środków finansowych, które udało się pozyskać dla 

miasta na ten cel w ciągu ostatnich lat. Podkreślił, że w roku bieżącym  na prace 

związane z dalszą konserwacją, regulacją i udrażnianiem Mikośki zaplanowano 

w budżecie miasta kwotę w wysokości 110 000 zł  

 

Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący Rady zamknął XXXVIII Sesję 

Rady Miasta Łańcuta. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała:  

 

Małgorzata Rzeszutek 

 

Przewodniczący Rady: Mirosław Rzeszótko 

 


